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Horváthné Éva: MILYENNEK LÁT ISTEN? 

Bor Ferenc: FÜGGŐSÉGRŐL ÉS VÍZKERESZTSÉGRŐL 

KSZE Ságvár, 2023. 09. 09-i élőben elhangzott tanításának nyers szövege 

 
Köszönjük, drága Atyám, hogy megtartasz minket! Köszönjük, hogy a kezeden hordasz 

minket, a tenyeredben tartasz. Köszönjük, drága Atyánk, az életünket, azt hogy a drága, szent 
Fiadat elküldted a földre, hogy Ő megváltást hozzon nekünk a kereszten. Hálával teljes a szí-
vünk, Atyám, hogy örök életünk lehet benned, és Te bennünk lakozol a drága Szent Szellemed 
által. Az Úr Jézust befogadhattuk, és még az elveszettek befogadhatják, hogy örök életük legyen, 
a Jézus nevében. Hálákat adunk neked, Atyám, ezért a gyönyörűséges életért, amit itt élhetünk a 
földön Tebenned, hogy ezen az úton járhatunk, hogy Te igaznak látsz minket Atyám, tisztának, 
bűntelennek. Köszönjük ezt neked, mert a drága Fiad szent vére eltörölte a bűneinket és igazként 
állít előtted. Köszönjük, hogy Te a szent véren keresztül látsz minket. Köszönjük Atyám, hogy 
békességben élhetünk, mert a Te Fiad békességet hozott a földre. Köszönjük a bizalmat, ami 
feléd van, Atyám! Ha senki nincs velünk, Te akkor is velünk vagy, benned bízhatunk, a Te 
bizodalmaddal élhetünk. Köszönjük neked, hogy bármikor, bármivel hozzád fordulhatunk és Te 
meghallgatsz minket. Köszönjük, hogy a szellemi füleinket hozzád hajthatjuk, a szellemi szeme-
inket hozzád emelhetjük. Köszönjük, hogy láthatunk téged, Atyám, a Te Igédben! Köszönjük, 
hogy a szívünket neked adtuk, Atyám! Hogy Te látod a mi szívünket, Te vagy a szívek 
vizsgálója. Köszönjük, hogy Tebenned élünk, Atyám! Hálával teljes a szívünk azért, hogy a mai 
napon itt lehetünk, együtt és egységben. Áldunk, dicsőítünk és magasztalunk ezért, Atyám! 
Köszönöm mennyei Atyám, az itt jelenlevőket. Köszönöm az ő életüket. Köszönöm, hogy 
ideszánták az idejüket ma is. Köszönöm a hallgatóságot, akik hallgatnak minket az interneten. 
Köszönöm az életüket, köszönöm a családjukat, és köszönöm, hogy az Igében, az Ige 
megismerésében növekednek, a Jézus nevében. Áldunk és dicsérünk, Atyám. Minden utunkon, 
ahova csak megyünk, köszönjük, hogy velünk vagy minden napon és minden percben. Áldunk, 
dicsérünk, magasztalunk ezért, Atyám. Köszönjük, hogy Krisztusban vagyunk elrejtve! Köszön-
jük, hogy Krisztus megváltott minket a kereszten! A hatalmas művet magunkhoz vesszük. 
Köszönjük, hogy minél nagyobb értelmet kapunk ebből és ebben élhetünk, ebben a megértésben. 
Nem csak az elménkkel értjük, hanem hisszük és valóságot ölt az életünkben. Dicsérünk és 
magasztalunk Atyám! Köszönjük a mai alkalmat. Átadjuk a drága Szent Szellemnek, hogy 
vezesse és irányítsa a mai alkalmat és Ő szóljon a számon keresztül, a Jézus nevében. Áldunk, 
dicsérünk mennyei Atyám, a drága Jézus nevében. Ámen!  

A kezünket a zsebkendőkre vetjük, Jézus nevében. (Csel. 19,12) Köszönjük Atyám, hogy a 
kenet, ami most megjelent itt, a drága kenet eltárolódik ezekbe a textíliákba, és ahogy a beteg 
testekre ráteszik ezt, a betegségek megszűnnek, eltávoznak a testből. Szabadulások jönnek, Jézus 
nevében, mindenféle téren. Köszönjük, Atyám, ezt a hatalmas kegyelmet, amit adtál nekünk. 
Köszönjük, hogy mi hittel tesszük ezeket a cselekedeteket, a Jézus nevében. Ámen! 

Köszöntelek benneteket, Jézus nevében. Minden áldás a miénk, mert megáldott minket a 
drága Jézus minden szellemi áldással az Úr Jézus Krisztusban. Áldottak vagyunk! Hisszük azt, 
hogy mindig is azok leszünk és másokat is áldássá tudunk tenni. Hálás a szívem a dicséretekért. 
Csodálatos dicséretei vannak az Úrnak és köszönöm a munkátokat ebben, hogy segítitek az 
alkalmakat, hogy a dicséretek összeállítását elvégzitek. Hálás a szívem! Köszönjük az Úrnak! 
Akár házi feladatként is adhatom, hogy egyenként, akinek a szívén van, hozzon mindig egy 
megvallást, hogy éppen mit valljunk meg az Úrnak, ami esetleg az ő életére is vonatkozik. Ebből 
a mi általunk kiadott imakönyvből mindig tudunk összeválogatni egy-két imamegvallást. Nektek 
is legyen feladatotok az Úrban.  

A mai tanítás címe: Milyennek lát Isten. Azt tudnunk kell, hogy Isten folyamatosan lát 
bennünket. A 2Krónika 16,9. igeversének az első fele azt mondja nekünk: 

2Krónika 16,9/a. 
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9/a. Mert az Úr szemei forognak az egész földön, hogy hatalmát megmutassa azokhoz, 
akik Őhozzá teljes szívvel ragaszkodnak; 

Van több utalása is, de a Zsoltárok 34. fejezetet, ha hozzá olvassátok, ott gyönyörűségesen 
leírja, hogy Isten szeme lát minket, és milyen jóságos kegyelemmel van irántunk. A Zsoltár 
34,15. azt mondja: 

Zsoltár 34,15. 
15. Az Úr szemei az igazakon vannak, és az Ő fülei azoknak kiáltásán;  
Zsoltár 34,17. 
17. Ha igazak kiáltanak, az Úr meghallgatja, és minden bajukból kimenti őket. 
Az összes igevers ilyen csodálatos! Most megnézzük azt, hogy Isten milyennek lát minket. 

Ezt fogjuk egy kicsit elemezni, és majd folytatni fogjuk ezt a tanulmányt, a Krisztusban ilyenek 
vagyunk címmel. Tehát a Krisztusban hogyan lát minket Isten. A közeljövőben ezzel fogjuk 
folytatni ezt a tanítást majd.  

Tehát Isten szellem, és amikor Ő ránk néz, akkor a szellemünket látja. Mert mi is szellemi 
lények vagyunk. Nézzük meg a János evangélium 4,24-es verset, ahol azt mondja Isten Igéje: 

János 4,24. 
24. Az Isten szellem: és akik Őt imádják, szükség, hogy szellemben és igazságban 

imádják. 
Leírja Isten Igéje azt, hogy Isten szellem és mi is szellemi lények vagyunk, méghozzá Isten 

hármas felépítésű szellemi lénynek teremtett minket. Ezt meg az 1Thessalonikában olvassuk, 
lapozzatok velem. 

1Thessalonika 5,23. 
23. Maga pedig a békesség Istene szenteljen meg titeket mindenestől, és a ti egész 

valótok: szellemetek, lelketek és testetek feddhetetlenül őriztessék meg a mi Urunk Jézus 
Krisztus eljövetelére.  

Tehát az igazi valónk a szellemünk, van lelkünk, és testben élünk. Amikor felismerjük, hogy 
az újjászületés által Isten Szelleme bennünk lakozik, a mi szellemünkben lakozik, akkor 
megértjük azt, hogy Ő a szellemünket látja. Tehát amikor újjászületünk, akkor a szellemünk 
születik újjá, és Isten Szelleme beköltözik a mi szellemünkbe. Egységbe kerülnek, és ezáltal 
Isten a szellemünket látja. Hiszem, hogy érthető, amit mondok. Tehát Isten nem vet el bennünket 
a hibáink miatt, a bűneink miatt, hanem örül, amikor ránk tekint. Miért? Mert meglátta magát 
bennünk. Egy újjászületett, Szent Szellemmel teljes hívőben Ő magát látja. Nem a rossz cseleke-
deteinket látja. Tehát nem a bukott szellemünket látja, hanem az újjászületett szellemünket. 
Ezzel Őhozzá tartozunk. Tehát magát látja bennünk és tudja, hogy az Ő királysága van bennünk. 
Az újjászületés által minden erő, és hatalom bennünk él, amit Istentől kaptunk. Hatalmunk van 
az ellenség felett, és a Szent Szellem erejével parancsolunk neki. Fel vagyunk erővel ruházva, 
amit az Apostolok cselekedetei 1,8-ban olvashatunk, hogy fölruháztattunk erővel. Isten csak jó 
dolgokat tartogat a számunkra és egy olyan jövőt és reménységet, ami boldoggá tesz minket. A 
benned lakozó természetfeletti erő által Isten áldásában és kenetében élhetsz.  

Vannak olyanok, akik jó dolognak tartják, amiket Isten elkészített a számukra. Mi is jó 
dolognak tartjuk, amit elkészített Isten a számunkra. De nagyon sokan mégis testi módon élnek, 
mert a múlt visszahúzza őket. A múltban elkövetett hibáik visszahúzzák őket, mert mindig azon 
gondolkodnak. Sajnos, ez határozza meg a jövőjüket, mert mindent a múlt szerint látnak. Itt az 
ördög, aki hozzáteszi az ő részét. Az ördög a múlt felidézésével próbál megakadályozni abban, 
hogy az áldásokban járhass, mert a gondolataidba mindig azt akarja beletenni, hogy te rossz 
ember vagy, te bűnös ember vagy, ezt tetted a múltban, azt tetted, és ezért még mindig 
bűnhődnöd kell. Ez nem igaz! Ha te Krisztusban vagy, akkor tiszta vagy, áldott vagy, bőségben 
élsz, és még sorolhatnánk. Isten Krisztusban tökéletesnek lát minket és nem a hibáinkra tekint. 
Amikor ezt megérted, hogy Isten milyennek lát téged, akkor ellen tudsz állni az ellenség minden 
támadásának, akkor le tudod rombolni azokat a rossz gondolatokat, amiket az ördög sugall 
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neked. Amikor megérted, hogy milyennek lát téged Isten, akkor elmúlik a félelem és nem aggo-
dalmaskodsz, például afelől, hogy a szükségeid be lesznek-e töltve, vagy vajon meggyógyulsz-e. 
Isten egy biztonságot, egy védelmet ad, egy bizalmat ad feléd, hogy benne tudj élni. Ha 
megérted, hogy milyennek lát Isten, akkor az szorosabbá fogja tenni a vele való kapcsolatodat. 
Nagyon fontos, hogy minél szorosabb legyen az Istennel való kapcsolatod.  

Ezek kulcsfontosságú alapelvek. Ha megismered Istennek a rólad alkotott nézőpontját, akkor 
onnantól kezdve nem a mások véleménye szerint fogsz élni. Nem számít az, hogy mások mit 
mondanak, és mit gondolnak rólad, hogy mit teszel, vagy mit nem teszel, hogy miben hiszel, 
vagy miben nem hiszel. Nem befolyásolnak olyan beszólások, hogy nevetséges vagy, vagy 
megörültél, hogy ilyenekkel foglalkozol, vagy ezt mondod, vagy ezt teszed. Te megörültél, hogy 
egy nagyobb összeget adsz egy szegénynek? Nevetséges vagy, megőrültél, hogy te kimersz állni 
az emberek elé, és nem szégyelled a Krisztus evangéliumát. Ezek miatt te nem fogod meg-
kérdőjelezni Isten szavát. Mert tudod azt, hogy Isten milyennek lát téged. Egy biztonságot érzel, 
és felmered vállalni az Istennel való kapcsolatodat. Jegyezd meg, hogy a te értékedet és pozí-
ciódat, az határozza meg, hogy ki vagy Krisztusban. Vagyis mit mond rólad Isten Igéje. Te 
szabad vagy! Te győztes vagy! Te gyógyult vagy! Te szeretett vagy! Nagyon sok minden meg 
van írva, amiről majd fogunk beszélni, Igékkel fogjuk alátámasztani. Ezért ne hagyd, hogy a 
múltban elkövetett hibák határozzák meg a jövődet. Ez nagyon fontos, mert amikor Isten rád néz, 
nem a hibáidat látja, hanem azt a befejezett munkát, amit Jézus elvégzett a kereszten érted és 
helyetted.  

Még milyennek lát Isten? Új teremtésnek lát! Igaznak lát! Gyógyultnak lát! Bövölködőnek 
lát! Erővel teljesnek lát! Győzedelmesnek lát! Tisztának lát! Szent védelem alatt állónak lát! 
Örökösnek lát! Rengeteg Ige van a Bibliában, ahol le van írva, hogy Krisztusban, Őbenne, 
akiben, stb. nagyon sok Ige van! Te vajon milyennek látod magad? Olyannak látod magad, 
ahogy Isten lát téged? Ha igen, akkor taníts meg másokat is arra, hogy ők is Isten látásmódja 
szerint éljenek, és ne aszerint, ahogy a világ szeretné őket formálni. Mert a világnak is van egy 
látás módja, amit belénk akar kódolni. A világ azt akarja, hogy az ő látása szerint járjunk, az ő 
látása szerint tegyünk meg dolgokat. A világ minket olyannak akar látni, amilyen a világ. De 
Isten sokkal jobb nekünk, mert Ő tisztának és gyöngyszemnek lát minket. Isten látásmódja 
lehetővé teszi, hogy kitörj a világ elvárásaiból, a terveiből, és arra késztet, hogy te ne kövesd a 
világ útját. Nézzük meg az 1János levelében a 2,15-ös versét.  

1János 2,15. 
15. Ne szeressétek a világot, se azokat, amik a világban vannak. Ha valaki szereti a 

világot, nincs meg abban az Atya szeretete. 
Ámen! Azt írja, hogy ne szeresd azokat, amik a világban vannak, mert az nem tesz neked jót. 

Ha megértjük, hogy milyennek lát Isten minket, akkor az által meg tudunk változni, szabaddá 
tudunk válni a megkötözöttségektől, a félelemtől, a függőségtől, a szokásoktól, az aggódástól. 
Mindentől meg tudunk szabadulni, ha van egy bizonyság bennünk, hogy Isten milyennek lát 
minket. Ha hittel látjuk az Igéjéből, hogy Ő milyennek lát minket. Ha viszont nem tudjuk, hogy 
Isten milyennek lát minket, akkor nem tudsz egy bensőséges kapcsolatot vele teremteni. Fontos 
az, hogy megértésed legyen abból, hogy Isten milyennek lát. De ha tudjuk, hogy milyenek 
vagyunk Isten szemében, akkor lesz egy belső vágyódásunk a vele való kapcsolatra. Akik már 
megéltek bizonyságokat, azokban még jobban felbuzdul az, hogy a vele való kapcsolata 
szorosabb legyen. Én hiszem ezt. Akinek egy kis bizonysága is volt, az tudja, hogy létezik az a 
Szellem, az az Isten, akivel egyesültünk. Legyen egy kicsi bizodalmad hozzá, mert az a kicsi hit 
is elég ahhoz, hogy megtörténjenek a jó dolgok az életedben. Fontos, hogy minél mélyebb 
kapcsolatod legyen vele, és majd az a kicsi hit nagyra fog nőni. Nekünk növekednünk kell a 
Krisztusban való identitásunk megértésében.  

Mi is az az identitás? Az identitás jelentése azonosságtudat, vagyis az, hogy kik vagyunk 
Krisztusban. Ha ezt megértjük, akkor nagyon jó szoros kapcsolatunk lesz az Atyával. Isten 
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szellemben lát minket. Amikor Isten ránk tekint, akkor Jézus Krisztus igazságát látja bennünk. 
Isten nem látja a múltunkat és nem látja a korlátainkat. Ő csak azt látja, hogy mi igazak vagyunk 
Őelőtte, hogy mi győztesek vagyunk Krisztusban. Ezt nagyon fontos megértenünk, és nagyon jó 
is megértenünk, mert akkor fogunk följebb emelkedni.  

Újra felteszem azt a kérdést, hogy vajon te olyannak látod magad, mint amilyennek Isten lát 
téged? Mert az elme szintjén ez tudatosulhat benned, hogy milyennek lát Isten, de az csak akkor 
fog valósággá válni a számodra, amikor elhiszed azt, hogy valóban olyan is vagy, amilyennek 
Isten lát téged. Mert amilyennek látod magad, az meghatározza a cselekedeteidet is. Amikor 
beszélsz valakivel, akkor nagyon hamar le fogod azt venni róla, hogy ő milyen is, hol tart. Mi 
legtöbbször csak a korlátainkat látjuk. A külső hatások hatására a külső korlátainkat látjuk 
folyamatosan. Emiatt nem tudunk arrébb lépni. Mindig azt látjuk, hogy korlátba ütközünk. 
Folyamatosan ez van előttünk nagyon sokszor. De Isten, amikor rád tekint, akkor azt mondja, 
hogy te elhívott vagy, te megigazult vagy, te megdicsőült vagy, előtted nincs korlát, te szabad 
vagy! És akkor az erre adott válaszunk határozza meg azt, hogy ezt fogjuk-e megélni a jövőben, 
vagy sem? Azt látjuk-e, amit Isten lát bennünk, vagy sem? Mit élünk meg, mit fogadunk el, mit 
válaszolunk. Ha tényleg kijelentést veszünk arról, hogy minden, amire szükségünk van, már 
bennünk van, ha kijelentést veszünk a bennünk élő Isten erejéről, a szavaink és a tetteink erejéről 
és arról, hogy kik vagyunk valójában, akkor az fogja megváltoztatni az életünket. Amikor 
kezdjük megérteni, hogy Isten áldásokkal teli életre hívott el bennünket, akkor látni fogjuk azt, 
hogy ez nem egy olyasvalami, amit el kell érnünk, hanem ez egy keresztény életforma, ami már 
bennünk van, amit már most megélhetünk, és nem kell kialakítani. Ezt nem kell elérnünk, nem 
kell futni utána, ez bennünk van. Ez nem olyan, hogy elmegyünk az iskolába és elérjük az 
eredményt, ez bennünk van már most.  

Isten mindent nekünk adott, amikor újjászületünk. Minden a miénk, minden áldás, minden 
dicsőség, minden. Ez azt jelenti, hogy akadályoktól függetlenül célirányosan haladunk előre, 
ahogy Jézus is tette. Nekünk Jézushoz hasonlóvá kell válni, hasonlóvá váltunk már az 
újjászületés által. Jézus szelíd volt, de soha nem volt gyenge, és ez a szelídség bennünk is ott 
van. A Lukács evangélium 4,14-es vers azt írja: 

Lukács 4,14. 
14. Jézus pedig megtért a Szellemnek erejével Galileába: és híre ment néki az egész 

környéken. 
Ez azután következik, mikor Jézus a pusztában volt, hogy szellemmel teljesen, erővel, a 

Szent Szellem erejével jött ki onnan. Fel volt töltekezve a Szent Szellem erejével. Az Apostolok 
cselekedetei 10,38-ban is olvashatjátok: 

Apostolok cselekedete 10,38. 
38. A názáreti Jézust, mint kené fel Őt az Isten Szent Szellemmel és erővel, aki széjjel-

járt jót tévén és meggyógyítván mindeneket, kik az ördög elnyomása alatt voltak; mert az 
Isten volt Ővele. 

A szelídség egy korlátlan erő, egy tökéletes kontroll alatt. A szelídséget néha összekeverjük a 
gyengeséggel. A szelídség azt jelenti, hogy egy nagy belső erőt és óriási meggyőződést feltételez 
a nehéz, vagy kedvezőtlen helyzetekkel való szembenézéshez anélkül, hogy erőszakhoz 
folyamodna, vagy a harag és a harag érzésének áldozatává válna. Jézust bármi támadás érte Ő 
soha nem kapta fel a vizet, Ő soha nem dobta vissza a labdát – magyarul – hanem Ő kérdéssel 
szokott válaszolni, és szelíden. Ő szelíden, szeretettel tette fel a kérdést, vagy szeretettel mondott 
útirányt az embereknek, a farizeusoknak, a tanítványainak, mindenkinek, aki kérdezett tőle, vagy 
ellene akart menni. Bennünk is bennünk van, és ki kell jönnie belőlünk ennek a szelídségnek. Rá 
kell állni erre a vonalra. Magamnak is mondom ezt, mert még én sem tartok ott, ahol kéne 
tartani. A kontroll jelentése, hogy nem engedsz a test és az elme indulatainak, hanem ellenőrzés 
alatt tartod azokat. Mi által? A szellem által. Nézzük meg a Galata 5,17-et. 

Galata 5,17.  
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17. Mert a test a szellem ellen törekedik, a szellem pedig a test ellen; ezek pedig 
egymással ellenkeznek, hogy ne azokat cselekedjétek, amiket akartok. 

A szellem alatt kell tartanod a testedet, az elmédet. Mert a test nincs közvetlen kapcsolatban 
a szellemmel, hanem a lélek van a szellemmel is közvetlen kapcsolatban és a testtel is. Nagyon 
fontos, hogy foglalkozzunk ezzel és megtanuljuk, hogy hogyan tegyük ezeket. A kontroll alatt 
lenni pedig azt jelenti, hogy Isten Szelleme belülről ösztönöz. Nem a te elképzelésed jön elő, 
hanem Isten tervei és céljai vezetnek. Tehát nem a saját elgondolásunk, hanem a belülről jövő, 
Isten Szellemétől való ösztönzés. Ha a szelídséget alkalmazzátok a szellem, lélek és test 
egységére, ha azzal a tökéletes erővel éltek, akik szellemben vagytok, akkor fogjátok megtapasz-
talni a változást az életetekben. Ehhez pedig alázatot kell magunkra ölteni, ahogy Jézus is 
alázatot öltött magára. Az igazi alázat pedig az, hogy nem helyezed magadat Isten Igéje fölé, 
vagy alá.  

Jakab 4,6. 
6. De majd nagyobb kegyelmet ád; ezért mondja: Az Isten a kevélyeknek ellenáll, az 

alázatosoknak pedig kegyelmet ád. 
Alázat az, hogy elhiszed, amit Isten Igéje mond rólad. Amikor arról beszélünk, hogy kik 

vagyunk Krisztusban, akkor alázatra van szükségünk ahhoz, hogy ez meg is tudjon nyilvánulni 
rajtunk, ez az alázat. Amikor Isten Igéje alapján azt mondod, hogy én több mint győztes vagyok, 
és el is hiszed azt, hogy valóban több mint győztes vagy Krisztusban. Nem csak elme szinten 
mondod, hanem el is hiszed.  

Róma 8,37. 
37. De mindezekben több, mint győztesek vagyunk Őáltala, aki minket szeretett, 
Őáltala, Krisztus által van ez. Ha azt írja Isten Igéje, hogy győztesek vagyunk, akkor 

győztesek vagyunk. Ha Isten Igéje azt mondja, hogy az Úr öröme benned van, akkor valóban 
abban a természetfölötti örömben kell járnod.  

1Thessalonika 5,16‒18. 
16. Mindenkor örüljetek. 
Itt felsorolja még: 
17. Szüntelen imádkozzatok. 
18. Mindenben hálákat adjatok; mert ez az Isten akarata a Krisztus Jézusban 

tihozzátok. 
Tehát Jézus által van ez is. Ha Isten Igéje azt mondja, hogy igaz vagy, akkor valóban igaznak 

kell látnod magadat, mert igaz vagy! Milyen jó, hogy az Ige bizonyságot tesz nekünk.  
2Korinthus 5,21. 
21. Mert azt, aki bűnt nem ismert, bűnné tette értünk, hogy mi Isten igazságává 

tétessünk Őbenne. 
Vagyis Krisztusban. Ámen! Ha Isten Igéje azt mondja, hogy a múltad eltöröltetett, akkor az 

valóban többé nem akadály a számodra, mert a célra tekintesz és úgy haladsz előre.  
Filippi 3,14. 
14. De egyet cselekszem, azokat, amelyek hátam mögött vannak, elfelejtem, azoknak 

pedig, amelyek előttem vannak, nékifeszülve, célegyenest igyekszem az Istennek a Krisztus 
Jézusban onnét felülről való elhívása jutalmára. 

Mit csinálok? A hátam mögött hagyom a múltamat a Krisztusban. A Krisztusban előre 
megyek és elfelejtem a hátam mögött lévő dolgokat. Krisztusban előre megyek nekifeszülve, 
célegyenesen a Krisztus Jézus elhívására, hogy betöltsem, és nem csak arra, hanem mindenre 
vonatkozik ez, hogy a múltat elfelejtem, és előre megyek az Ige által. Amit az Ige mond, arra 
megyek, és hiszem azt, hogy Krisztusban milyen vagyok, amit az Ige mond. Ha Isten Igéje azt 
mondja, hogy te a Jézus sebeivel meggyógyultál, akkor az valóban úgyis van. Tudjuk, hogy az 
1Péter 2,24. azt mondja, hogy az Ő sebeivel meggyógyultunk. Ha pedig azt mondja, hogy mi 
Krisztusban gyógyultak vagyunk, akkor azok vagyunk. A bővölködésre ugyanúgy igaz.  
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Filippi 4,19. 
19. Az én Istenem pedig be fogja tölteni minden szükségeteket az Ő gazdagsága szerint 

dicsőségesen a Krisztus Jézusban. 
Ámen! Minden szükségünket betölti az Úr Jézus Krisztusban! Ha ez így van, akkor valóban 

így is kell látnod magad, bővölködőnek. Mert Jézus szegénnyé lett érettünk, hogy mi gazdaggá 
lehessünk, 2Korinthus 8,9: 

2Korinthus 8,9. 
9. Mert ismeritek a mi Urunk Jézus Krisztusnak kegyelmét, hogy gazdag lévén, 

szegénnyé lett érettetek, hogy ti az Ő szegénysége által gazdaggá lehessetek. 
 Nem számít, hogy az érzéseid, vagy a gondolataid mit sugallanak, alázatosnak annyit jelent, 
hogy összhangba kerülsz Isten Igéjével. Büszkeségből fakad az, amikor azt mondjuk, hogy hát 
szerintem ezt a másik jobban tudná, ügyesebb lenne, mint én. Mert akkor lealacsonyítod magad, 
és ez is egy büszkeség. Mondja valaki, hogy nem jelentkezek önként, mert van más, aki jobban 
meg tudja csinálni ezt, meg azt, mint én. Ezek mind büszkeségek. Itt az Ige alá rendeled magad.  

Két szélsősége van az Igének, amikor valaki felülértékeli magát, mert többnek gondolja magát 
másoknál, ilyen az önelégültség, a felfuvalkodottság, a gőgösség. A másik pedig, amikor valaki 
alulértékeli magát, mert kevesebbnek gondolja magát másoknál. Az, hogy lealacsonyítja magát, 
kisebbrendűségi érzése van, meghátrál valamitől, hogy nem tudom ezt megtenni, hogy nem 
tudom azt megtenni. A büszkeség mindkét esetében saját magadat magasztalod fel, mert minden 
az éntudatról szól, mert én alacsonyabb szinten vagyok, én magasabb szinten vagyok, mint a 
másik. Máté 23,12: 

Máté 23,12. 
12. Mert aki magát felmagasztalja, megaláztatik; és aki magát megalázza, felmagasz-

taltatik. 
Ez egy nagyon jó kis tanító Ige. Az alázat viszont az, amikor Isten Igéjére azt mondod, hogy 

ez az én útmutatóm, ezt követem. Isten Igéjét követem, mert az vagyok, amit a Biblia mond 
rólam, amit Isten Igéje mond rólam. Isten Krisztusban lát minket az Igéjén keresztül. Mi pedig 
hisszük, hogy amit az Ige mond rólunk, az igaz, az úgy is van.  

Bízom benne, hogy ebből a tanításból megláttátok azt, hogy Isten nem egy semmit érő 
teremtménynek, nem egy csúszó-mászónak, egy féregnek lát minket, hanem értékesek vagyunk a 
számára. Nagyon értékesek vagyunk, mert az Ő drága kincsei vagyunk a Krisztusban.  

Az 1Péter levelével zárjuk a mai alkalmat.  
1Péter 1,18–20. 
18. Tudván, hogy nem veszendő holmin, ezüstön vagy aranyon váltattatok meg a ti atyá-

itoktól örökölt hiábavaló életetekből; 
19. Hanem drága véren, mint hibátlan és szeplőtlen Bárányén, a Krisztusén: 
20. Aki eleve el volt ugyan rendelve, a világ megalapítása előtt, megjelent pedig az idők 

végén tiérettetek. 
És mi vagyunk az Isten kincse, mert az a drága, értékes vér mosott meg minket, és ezért mi 

igazak vagyunk Isten előtt. Ebben az életben tanuljátok meg ezt, hogy ti Krisztusban győztesek, 
megigazultak, szeretettek vagytok Isten előtt. Ámen! 

Én jóllaktam Isten Igéjével. Hisszük azt, hogy sokat tanulunk belőle, és a következő tanításra 
is nagyon buzog a szívem. Ez a Krisztusban, Őbenne, Akiben, hogy ebből megértést kapjunk. 
Nekem azt mutatta a Szent Szellem, hogy ha én ezt teljes mértékben látni fogom, akkor tudok 
előre haladni jobban, ha megértem azt, hogy ki vagyok Krisztusban. Fontos az, hogy kijelentett 
ismeret legyen ebből, bizony, és ne csak az elme szintjén legyen ez a gondolat, hogy én tudom 
ezt, tudom azt, hiába mondom, hogy tudom, ha még nincs a szívemben, ha még nem hiszem el. 
Tehát hinni is kell ezt, kijelentést kell kapnunk ebből. 

Átadom a szót, Bor Ferenc következik. 
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Bor Ferenc: 
Két dologban szeretnék kapcsolódni a mai áldott üzenethez. Az egyik egy telefonhívás, amit a 

héten kaptam, a másik pedig egy hittanórás emlékem.  
A héten kaptam egy telefonhívást, egy függőséggel kapcsolatban. Igazából tanácsra, segít-

ségre várt az illető. Az Úr rögtön emlékeztetett engem a 2015 februárjában tanított üzenetre, ami 
arról szólt, hogy Isten kegyelme nagyobb a függőségnél. Ez megtalálható a Békevár Portál 
oldalunkon vagy megtalálható a frigyklinika.hu oldalunkon is. EZ AZ ÜZENET ARRÓL SZÓLT, 
HOGY ISTEN JÓINDULATÁBÓL FAKADÓ KEGYELME NAGYOBB MINDEN FÜGGŐSÉGNÉL! AZ Ő 

KEGYELMÉNEK EREJE KÉPES ELNYELNI A FÜGGŐSÉGET AZ EMBEREK ÉLETÉBEN.  
Aki telefonon hívott, újjászületett, gyülekezetbe jár, de még a szellemével nem tudta leuralni 

ezt a testi vágyat, sőt olyan közegbe megy Evangéliumot hirdetni, szolgálni, akik visszahúzzák. 
Kérjük az Urat, hogy adjon neki tisztánlátást arról, hogy min kell változtatnia! Egyrészt a 
közegen kell változtatnia, másrészt pedig az akaraterőt kell megerősítenie, illetve kérni az Urat, 
hogy erősítse meg őt a döntéshozatalában.  

Ez a mai tanítás azért kapcsolódik ehhez a 2015-höz ‒ ott a kegyelemről volt szó –, hogy a 
kegyelem képes a függőséget elnyelni, mert hatalmasabb egy függőségnél ‒ a mai üzenet viszont 
azt domborítja ki, hogy a megigazultság-tudat képes arra, hogy az ember közelebb kerüljön 
Istenhez, és ne maradjon távol, mert, ahogy hallottuk, Isten nem a hibáinkat látja, hanem 
Krisztusban lát bennünket tisztának, megszenteltnek. A megszentelt azt jelenti, hogy elkülönített 
Isten számára.  

Hiszem, hogy segítség lesz ez a mai tanítás, illetve amit ajánlottam, a 2015-ös üzenet. Ennek a 
függő személynek a számára is.  

Az jött a szívemre, hogy van egy imádság ezen a kis kártyán, ezt sok évvel ezelőtt csinál-
tattuk. Ezt az internet hallgatóság számára mondjuk el, hogy legyen egy támpont számukra, és 
azik is tudják utánunk mondani, akinek ilyen problémája van.  

Úr Jézus! Köszönöm neked a kereszt bevégzett munkáját! Köszönöm neked, hogy a megváltás 
során kiontott, szent véred eltörölt minden bűnt az életemből. Már belefáradtam a legyőzöttségbe 
és a vádló kárhoztatásába. Most átadom neked az életemet és minden függőségemet. Isten Fia, 
Jézus, Te vagy az én Uram, Megváltóm és Szabadítóm. Megvallom, hogy Krisztus folytonosan 
tisztító vére által ma Isten igazsága vagyok Krisztusban. A Szent Szellem azért lakozik bennem, 
hogy természetfeletti erejével és hatalmával, minden nap emlékeztessen arra, hogy Isten 
igazsága vagyok Krisztusban a kiontott vére által. Így mindenkor bűntudat, kárhoztatás és 
kisebbrendűségi érzés nélkül járulhatok Isten elé. Ámen! 

Ez kapcsolódik a mai üzenethez, hogy ha megigazultság-tudatunk van, akkor az Istennel való 
közösségünk is szorosabb lesz, mert nem félünk tőle, hanem közel merünk menni hozzá.  

A másik egy történet a hittan óráról, amikor a hatvanas években hittan órára jártam. A mai 
tanítás címéhez kapcsolódik, hogy Isten lát bennünket. Volt egy kicsit fogyatékos gyerek és 
amikor a pap bácsi arról tanított, hogy Isten lát bennünket, akkor megkérdezte, feltette a kezét és 
megkérdezte: „Pap bácsi, Isten lát engem a pincénkben is? – Igen, fiam, természetesen.” Mivel 
kicsit félkegyelmű volt, folytatta a srác: „Haha, nekünk nincs is pincénk, csak vermünk!” Kapott 
egy bérma pofont ezért. Ezzel a kis tréfás esettel szeretném feloldani ezt a kicsit érzékeny vagy 
kényes témát.  

Még egyszer elismétlem, hogy Isten jóindulatából fakadó kegyelme nagyobb minden 
függőségnél, és az Ő kegyelmének ereje képes elnyelni a függőségeket az emberek életében. 
Ámen!  

 
Bor Ágnes: 
A Róma levél 6. fejezetéből szeretnék Igéket felolvasni, és a vízkeresztségről szeretnék 

gondolatokat megosztani veletek. Róma 6,3-tól 11-ig: 
Róma 6,3–11. 
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3. Avagy nem tudjátok-é, hogy akik megkeresztelkedtünk Krisztus Jézusba, az Ő halálá-
ba keresztelkedtünk meg? 

4. Eltemettettünk azért Ővele együtt a keresztség által a halálba: hogy miképpen fel-
támasztatott Krisztus a halálból az Atyának dicsősége által, azonképpen mi is új életben 
járjunk. 

5. Mert ha az Ő halálának hasonlatossága szerint eggyé lettünk vele, úgy feltámadásáé szerint is 
eggyé leszünk.  

6. Tudván azt, hogy a mi ó emberünk Ővele megfeszíttetett, hogy megsemmisüljön a 
bűnnek teste, hogy ezután ne szolgáljunk a bűnnek: 

7. Mert aki meghalt, felszabadult a bűn alól. 
8. Hogyha pedig meghaltunk Krisztussal, hisszük, hogy élünk is Ővele. 
9. Tudván, hogy Krisztus, aki feltámadt a halálból, többé meg nem hal; a halál többé 

rajta nem uralkodik.  
10. Mert hogy meghalt, a bűnnek halt meg egyszer; hogy pedig él, az Istennek él. 
11. Ezenképpen tekintsétek magatokat úgy, hogy meghaltatok a bűnnek, de éltek az 

Istennek a mi Urunk Jézus Krisztusban. 
Itt arról olvasunk, hogy Jézussal együtt meghaltunk, és vele együtt feltámadtunk. A régi 

szellemünk Istentől elkülönült állapotban volt. Ez addig volt érvényes, amíg be nem fogadtuk 
Jézust a szívünkbe. Amikor elfogadtuk Jézust Urunknak és Megváltónknak, akkor ez az Istentől 
elkülönült szellemi állapot, ez a bűnnel terhelt szellemi állapot megszűnt bennünk. Abban a 
pillanatban, amikor befogadtuk Jézust, Isten, a saját lényét, a saját életét, a saját szeretetét, a saját 
természetét lehelte bele a szellemünkbe, és ettől kezdve Isten élete, Isten lénye, Isten Szelleme 
tölti be a mi szellemünket. Itt olvastuk még azt, hogy az Ő halálának a hasonlatossága szerint 
eggyé lettünk vele, úgy a feltámadásáé szerint is eggyé leszünk.  

Az 1Korinthus 6. fejezetében olvassuk azt az Igét, hogy: „Aki pedig az Úrral egyesül, egy 
szellem Ővele.” Amikor befogadtuk Jézust a szívünkbe, akkor Ő a saját Szellemét helyezte 
belénk, és az Ő Szelleme és a mi szellemünk eggyé vált. Erről az a példa jutott eszembe, hogy 
egy pirosra festett vízbe beleöntünk kékre festett vizet, és a kettő összekeveredik, nem válik 
külön. Nem úgy, mint amikor az olaj feljön a víz tetejére, és különválik, hanem a pirosra festett 
és a kékre festett víz összekeveredik, és nem válik szét, a mi szellemünk egy az Úr Szellemével 
és nem válik szét. Nem lehet szétválasztani. Ezért hálát adunk az Úrnak, hogy Ő mibennünk él.  

Az ebben való hitünket, hogy Jézussal együtt meghaltunk, és Jézussal együtt feltámadtunk, 
ezt tudjuk kifejezni fizikai szinten a vízkeresztséggel, a bemerítkezéssel. Amikor bemerülünk a 
vízbe, azzal azt fejezzük ki, hogy Jézussal együtt meghaltunk, az ó emberünk meghalt. Az 
Istentől elkülönült szellemi természet, a bűn szellemi természete meghalt bennünk, 
megsemmisült bennünk. Amikor feljövünk a vízből, azzal azt jelképezzük, hogy Jézussal együtt 
feltámadtunk új életre, mert most már Isten élete van a szellemünkben, Isten Szelleme van a mi 
szellemünkben, és ez jelképezi azt, hogy feltámadtunk új életre Krisztusban. Már nem a mi ó 
szellemünk él mibennünk, hanem Jézus él bennünk és az újjáteremtett szellemünk él bennünk. 
Ezért hálát adunk az Úrnak.  

Van egy másik Ige az Apostolok cselekedeteiben a 2,38, itt Péter prédikációjáról olvashatunk. 
Itt Jézusról van szó. 

Apostolok cselekedetei 2,38. 
38. Péter pedig monda nékik: Térjetek meg és keresztelkedjetek meg mindnyájan a 

Jézus Krisztusnak nevében a bűnöknek eltörlésére; és veszitek a Szent Szellem ajándékát. 
Itt a megkeresztelkedés nem a vízkeresztelkedésre utal. Ezt sokan félremagyarázzák, félre-

értelmezik, és azt hiszik, hogy a vízkeresztség által lehet üdvözülni. Abban hisznek, hogy a 
vízkeresztség eltörli a bűnöket, de ez nem így van, hanem a Jézus Krisztus nevére való meg-
keresztelkedés, vagyis amikor megvalljuk Jézust Urunknak, az törli el a bűnt az életünkből, és 
akkor válunk új teremtéssé Krisztusban, amikor Jézust megvalljuk Urunknak és Megváltónknak. 
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Ez egy téves tanítás, hogy a vízkeresztség által lehet üdvözülni, mert nem lehet, csak az 
újjászületés által lehet üdvözülni, amikor Jézust befogadjuk a szívünkbe, vagyis Jézus Krisztusba 
bemerítkezünk, bemerülünk, megkeresztelkedünk.  

Most olyan Igéket szeretnék felolvasni, amik azt bizonyítják, hogy Jézus befogadása által van 
üdvösségünk, nem a vízkeresztség által.  

János 14,6. 
6. Monda néki Jézus: Én vagyok az út, az igazság és az élet; senki sem mehet az 

Atyához, hanemha énáltalam. 
A következő Ige az Apostolok cselekedetei 4,12. versben található, itt is Jézusról van szó, 

szintén. 
Apostolok cselekedetei 4,12. 
12. És nincs senki másban üdvösség; mert nem is adatott emberek között az ég alatt más 

név, mely által kellene nékünk megtartatnunk. 
A következő Ige a Róma 10,9–10. 
Róma 10,9–10. 
9. Mert ha a te száddal vallást teszel az Úr Jézusról, és szívedben hiszed, hogy az Isten 

feltámasztotta Őt a halálból, üdvözülsz. 
10. Mert szívvel hiszünk a megigazulásra, szájjal teszünk pedig vallást az üdvösségre. 
Ezek az Igék a Jézus Krisztusba való bemerülésről, megkeresztelkedésről szólnak, és azt 

bizonyítják, hogy Jézus befogadásával tudunk üdvözülni. Ha Jézust megvalljuk Urunknak és 
Megváltónknak, és ezt hisszük a szívünkben, úgy tudunk újjászületni, úgy tudunk üdvözülni, és 
nincs senki más út az Atyához, csak Jézus. Nincs más név, amely által tudunk üdvözülni, csak a 
Jézus neve. Ezekben az Igékben nincs szó a vízkeresztségről, hanem csak a Jézus Krisztusba 
való megkeresztelkedésről. Ez a bizonyítéka annak, hogy a vízkeresztség nem üdvözít, csak a 
Jézus Krisztusba való bemerülés, megkeresztelkedés, vagyis Jézus befogadása üdvözít.  

Az Apostolok cselekedetei 19. fejezetében találhatjuk meg a háromféle keresztséget. A Jézus 
Krisztusba való megkeresztelkedést, a Szent Szellembe való bemerülést és a vízbe való 
bemerülést. A Jézus Krisztusba való bemerülés az az üdvösség, amiről eddig is szó volt ezekben 
az Igékben, a Szent Szellembe való bemerülés, amikor befogadtuk a Szent Szellemet a szívünkbe 
és megkeresztelkedtünk Szent Szellemmel. A vízkeresztség pedig a vízbe való bemerülés, amiről 
az előbb szintén beszéltem.  

Itt utalást találunk arra, hogy Keresztelő János, amikor vízzel keresztelt, a megtérés 
keresztségével keresztelt. Akkor Jézus még nem halt meg a kereszten, az Ő vére még nem 
ontatott ki. Az Ő megváltó munkája még nem végeztetett el, ezért, akkor még nem tudták 
kifejezni a szellemi újjászületéssel kapcsolatos hitüket az emberek, hanem csak azt tudták 
kifejezni, hogy letérnek a bűn útjáról, és Isten útjára térnek. Keresztelő János Jézust hirdette, 
Jézusra irányította az emberek figyelmét, de akkor még nem tudták Jézust befogadni a szívükbe, 
mert Jézus megváltó munkája még nem végeztetett el, hanem csak ki tudták fejezni a 
szándékukat, hogy nem a bűn útján, nem a világ útján akarnak tovább haladni, hanem Isten útján. 

A megtérés azt jelenti, hogy elfordulunk a bűntől, elfordulunk az ó élettől, és Jézus felé 
fordulunk, az új élet felé fordulunk, Isten Igéje felé fordulunk. Az, hogy valaki felismeri, hogy 
bűnös és bűnt követett el, és elfordul a bűntől, az még így önmagában nem okoz változást, 
megújulást az életében, hanem szükséges ahhoz, hogy átformált élete legyen, hogy odaforduljon 
Istenhez. Elforduljon a bűntől, a bűn útjától, és odaforduljon Istenhez és Isten útján járjon 
tovább. Elforduljon az ó életétől, befogadja Jézust a szívébe, és Isten új életében éljen tovább és 
járjon tovább, és megtanuljon az Igében élni. Így tudja az Úr és az Ige átformálni az ő életét.  

A mostani időkben, hogy már lehetőség van az újjászületésre, a hitünket ki tudjuk fejezni a 
vízkeresztség által. Ki tudjuk nyilvánítani Jézussal való meghalásba és feltámadásba vetett 
hitünket mások előtt is. Erről a házasságkötés jutott eszembe példaként. Még házasságkötés előtt, 
a házasulandó felek befogadták egymást, egymás életébe, egymás szívébe, és ezt megvallották, 
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amikor kimondták egymás felé az igent, hogy akarják egymást, akarnak együtt élni, befogadják 
egymást egymás életébe, egymás szívébe. Utána a házasságkötés szertartásakor gyűrűt húznak 
egymás ujjára, és ezzel fizikai szinten kinyilvánítják az ő házasságukat mások előtt is. A gyűrűt 
egész életükben hordják, és mások előtt nyilvánvalóvá teszik, hogy ők házasok. Ugyanígy mi a 
vízbemerítéssel tudjuk kifejezni, kinyilvánítani mások előtt azt, hogy mi hiszünk Jézusban, 
hiszünk Jézus halálában, feltámadásában. Mi is meghaltunk és feltámadtunk új életre Jézussal, és 
így tudjuk egy hitcselekedettel ezt kinyilvánítani, ezt a hitünket mások előtt. Vannak népek, ahol 
ennek nagy jelentőséget tulajdonítanak, hogy ez egy hitcselekedet. Sok helyen ez egy vallásos 
cselekedet lett, pedig egy téves cselekedet lett. Abban hisznek, hogy üdvözülnek általa, pedig 
nem a vízkeresztség tartja meg az embereket, hanem egyedül Jézus tudja üdvözíteni az 
embereket, és egyedül Jézus befogadásával tudunk szellemileg újjászületni, üdvözülni. 

Hálát adunk az Úrnak, hogy mi ezt már értjük, megtanultuk, és ebben az igazságban tudunk 
járni. Ámen! 

 
Bor Ferenc: 
Az egyik bibliaiskolai tanár a vízkeresztséget úgy említi, hogy a hitünk kifejeződése. Tehát a 

hit kifejeződése a vízkeresztség.  
 
Horváthné Éva: 
Hálákat adunk, mennyei Atyám, a mai alkalomért, és hisszük, hogy mindig itt vagy velünk és 

megadod a szavakat a szánkba, és mindig tanulunk Tőled, másokon keresztül is.  
Áldottak vagytok Jézus Krisztusban, Őbenne, Akiben! 
 

Mondjunk el még egy imádságot. Befogadjuk az Úr Jézust, mert ez egy nagyon fontos dolog, 
mert mennyei örök életet kapunk ezzel, ami belépés a mennybe, egy útlevél a mennybe. Ezt most 
is együtt el fogjuk mondani, el fogjuk imádkozni, hittel és szívvel.  

Azt mondja az Ige, hogy szükség néktek újonnan születnetek. Ezt mondja Jézus Nikodémus-
nak, egy vallási vezetőnek, hogy szükség néktek újonnan születnetek, mert ha valaki nem 
születik újonnan, az nem láthatja meg Isten országát. Tehát az újjászületés a legfontosabb, hogy 
átlépjünk a mennyei királyságba.  

Azt írja Isten Igéje: 
Róma 10,9–10. 
9. Mert ha a te száddal vallást teszel az Úr Jézusról, és szívedben hiszed, hogy az Isten 

feltámasztotta Őt a halálból, üdvözülsz. 
10. Mert szívvel hiszünk a magigazulásra, szájjal teszünk pedig vallást az üdvösségre.  
Ez a Római levél 10. fejezetének a 9–10-es igeverseiben hangzik el, ez Pál apostol 

„hiszekegy” imája. Fontos, hogy szívvel és hittel mondjuk ki. A szánkkal mondjuk ki, és ezt 
addig tudjuk megtenni, amíg itt vagyunk a földön. Tehát be kell fogadni az Úr Jézust a 
szívünkbe. Ez nagyon fontos! 

Ha hisszük, hogy Jézus Istennek a Fia, akkor ezt be tudjuk a szívünkbe fogadni. 
Kérlek benneteket, hogy álljatok fel, és tekintsetek Jézusra, és imádkozzunk!  
 
Mondjátok utánam: 
Hiszem, hogy Jézus Istennek Fia. 
Hiszem, hogy Jézus meghalt az én bűneimért, a Biblia tanítása szerint. 
Hiszem, hogy Jézus feltámadt a halálból, az én megigazulásomért. 
 
Kérlek, Jézus legyél az én Uram!  
Legyél az én Megváltóm! 
Legyél az én Gyógyítóm! 
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Jézus, Úrrá teszlek az életem felett. 
Te vagy az én Uram. 
Te vagy az én Megváltóm. 
Te vagy az én Gyógyítóm.  
Meg vagyok váltva. Újjászülettem Krisztusban.  
Az Ő drága szent vére minden bűnömet eltörölte, és megtisztított minden bűntől. 
Ez az igazság, mert Isten Igéje igazság, Jézus nevében. Ámen! 
 
A mennyei Atya azt mondja az Igéjében, a Lukács evangélium 11,13-ban, hogy ha Jézus 

nevében kéred Tőle az Ő Szent Szellemét, akkor Ő örömmel odaadja neked. Ezért egy imádságot 
erről is mondunk, és ezzel a Szent Szellemet fogadjuk be. 

Drága mennyei Atyám, a Te Igéd alapján, Jézus nevében kérem Tőled a Szent Szellemedet! 
Töltsd be a szívemet a Szent Szellemmel. Keresztelj meg a Szent Szellemmel!  

Köszönöm, mennyei Atyám, hogy minden imámat meghallgatod és megválaszolod. 
Ezért hitben vallást teszek: megkeresztelkedtem a Szent Szellemmel, betöltekeztem, 

beteljesedtem, teljes lett a szívem a Szent Szellemmel. Ennek jeleként nyelveken fogok 
imádkozni, ahogy a Biblia tanítja, ahogy a Szent Szellem adja a kiejtést. Köszönöm, drága 
mennyei Atyám. Köszönöm, Jézus. A Szent Szellem örökké bennem és velem marad, és elvezet 
minden igazságra. Ámen! Halleluja! 

Köszönjük a drága mennyei Atyának, hogy Ő él és itt van közöttünk, itt van bennünk, itt van 
fölöttünk, és körbevesz minket az Ő szeretetével, jóságával és védelmével! Ámen! 

 
* Az idézett Igék a KSZE revideált Bibliából származnak, amely a King James kiadás számozását követi. 

A függőleges vonallal jelzett részek más fordításból származnak. 

 

 

 


